

BROWN BROTHERS HARRIMAN

Brown Brothers Harriman (Hong Kong) Ltd. Beijing Representative Office
Rm. 1251, 12th Floor, China Resources Building
8 Jian Guo Men North Avenue
Beijing 100005, People's Republic of China

FOR IMMEDIATE RELEASE

PR Contact: Mikko Lan
Ogilvy Public Relations Worldwide
+86-10-8520-6589
Mikko.Lan@ogilvy.com

BROWN BROTHERS HARRIMAN CELEBRATES OPENING OF BEIJING REPRESENTATIVE OFFICE

BEIJING, June 8, 2010 – Brown Brothers Harriman (BBH) today celebrates the opening of the Firm's Beijing Representative Office by holding its third Global Investment Forum, a half day conference focusing on “International Asset Management and Asset Servicing”, and hosting a cocktail reception at the Ritz Carlton Hotel, Beijing, for over 100 senior executives from the global asset management industry.

Special guest speakers at the conference will include the US Ambassador to China, Jon M. Huntsman, leading figures from local and global financial institutions, as well as the Directors from both the Luxembourg and Dublin Fund Industry Associations. Many of the most senior leaders of Brown Brothers Harriman & Co. will also be participating, including Douglas A. Donahue, Managing Partner of the Firm globally.

BBH's Beijing Representative Office was opened in 2009 to better serve its Chinese financial institution clients for which BBH acts as the overseas global custodian for Qualified Domestic Institutional Investor (QDII) funds, its global asset management service clients investing in China, and Chinese institutional investors requiring external investment management expertise.

“We are very fortunate to celebrate our Beijing Representative Office opening with so many business partners and clients, and are honored to have such distinguished speakers at the conference.” said LJ Jia, BBH Senior Vice President and Chief Representative in China. “The opening of the office in Beijing further reinforces the importance of the China market to Brown Brothers Harriman.”

BBH has been active in Asia for over 25 years and currently services approximately USD410 billion in assets for its Asian clients. The Beijing office works closely with BBH's other Asian service centers in Hong Kong and Tokyo to support the cross border investment activities of its clients.

“BBH has a partnering strategy in China which has us closely working with local Chinese banks, enabling them to offer global custody services, relevant technology and award winning client service to their underlying clients,” said Andrew J. F. Tucker, BBH Partner responsible for Asia. “This approach resonates well with our clients as it provides proven capabilities, speed to market, and cost savings in comparison to internal development of cross-border offerings.”

About Brown Brothers Harriman & Co.

Founded in 1818, Brown Brothers Harriman is a globally-diversified, financial institution, organised as a Partnership, that works together with its clients to provide independent and specialized solutions across its Investor Services, Banking & Advisory, and Investment & Wealth Management businesses. As a trusted advisor, BBH leverages its market, operational and investment expertise to help many of the world's most sophisticated institutional asset gatherers, corporations and individuals achieve their financial objectives. Across its businesses, BBH fosters deep and lasting client relationships built on a foundation of integrity, experience, and trust. Servicing approximately \$2.4 trillion¹ in assets, BBH is ranked among the world's top global custodians, asset administrators, foreign exchange, and securities lending providers.²

For more information about Brown Brothers Harriman's unique integrated approach, please visit **www.bbh.com**.

1 As of March 2010

2 As measured by results in major industry surveys. Please see www.bbh.com/accolades for a comprehensive listing of recent industry accolades

新闻稿

布朗兄弟哈里曼

布朗兄弟哈里曼(香港)有限公司北京代表处

中国北京建国门北大街 8 号

华润大厦 12 层 1251 室 邮编 100005

媒体联系人：蓝智勇

奥美公关

+86-10-8520-6589

Mikko.Lan@ogilvy.com

新闻稿

布朗兄弟哈里曼公司隆重庆祝北京代表处开业

2010 年 6 月 8 日，北京 – 布朗兄弟哈里曼公司 (BBH) 今天为隆重庆祝公司北京代表处开业，举办为期半天的主题为“国际资产管理和资产服务”的第三届全球投资论坛，并为来自全球资产管理行业的 100 多位高管在北京丽思卡尔顿酒店举行鸡尾酒会。

会议特邀的演说嘉宾包括美国驻华大使洪博培、中国及全球金融机构的领军人物以及卢森堡和都柏林基金行业协会的理事。BBH 的多位高层领导也将出席会议，包括公司全球执行合伙人 Douglas A. Donahue。

BBH 于 2009 年设立北京代表处，以便为中国金融机构客户提供更好的服务。BBH 作为合格境内机构投资者 (QDII) 基金、在中国有投资的全球资产管理客户和对海外投资管理运作专业知识有需求的中国机构投资者的海外全球托管人。

BBH 高级副总裁和驻华首席代表贾立军表示：“我们与众多业务伙伴和客户共同庆祝北京代表处开业感到非常幸运，演讲嘉宾能出席会议也让我们感到十分荣幸。北京代表处的开业进一步凸显了中国市场对布朗兄弟哈里曼公司的重要性。”

BBH 在亚洲开展业务已经超过 25 年，目前为公司在亚洲的客户管理大约 4100 亿美元资产。北京代表处与 BBH 在香港和东京的其他亚洲服务中心紧密合作，为客户的跨境投资活动提供支持。

BBH 负责亚洲的合伙人 Andrew J. F. Tucker 表示：“BBH 制订了在华的合伙战略，我们与中国当地银行紧密合作，使他们能够为潜在客户提供全球托管服务、相关技术和获奖的客户服务。相对于跨境产品的内部开发，这一做法提供了业已证明的服务能力、对市场的快速反应和成本节约，得到了我们客户的好评。”

关于布朗兄弟哈里曼公司

布朗兄弟哈里曼公司成立于 1818 年，是一家全球多元化合伙人制金融机构，与其客户合作在投资者服务、银行和咨询以及投资和财富管理等业务提供独立的专业解决方案。作为值得信赖的顾问，BBH 利用市场、运营和投资专业知识帮助世界很多顶级投资银行、公司和个人实现其财务目标。BBH 在不同的业务领域，都以诚信、经验和信任建立了深入持久的客户关系。BBH 管理大约 2.4 万亿美元的客户资产¹，被评为世界顶级全球托管人、资产管理者、外汇和证券借贷供应商。²

若想了解 BBH 的更多信息，请访问 www.bbh.com。

¹ 截止 2010 年 3 月

² 由主要行业调查结果衡量。请访问 www.bbh.com/accolades 获取最近行业荣誉的全部名单